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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Οικονομικών 

Θέμα: Λύση για τα δάνεια σε ελβετικό φράγκο  

 

Κατά τα έτη 2005 έως 2008 δόθηκε η δυνατότητα από το τραπεζικό σύστημα για 

δανειοδότηση σε ελβετικό φράγκο, δεδομένου ότι η ισοτιμία με το Ευρώ ήταν εκείνη 

την περίοδο τέτοια, ώστε τα δάνεια να είναι θελκτικά. Κατά συνέπεια, πολλές χιλιάδες 

συμπολιτών μας προέβησαν σε σύναψη δανείου σε ελβετικό φράγκο. Όμως δεν είχαν 

λάβει την απαραίτητη ενημέρωση από τις τράπεζες για τους συναλλαγματικούς 

κινδύνους που ελλοχεύουν. Στο μεταξύ, το 2015 απελευθερώθηκε από την Κεντρική 

Τράπεζα της Ελβετίας η ισοτιμία του ελβετικού φράγκου. Η συνέπεια ήταν ότι 

χιλιάδες δανειολήπτες όφειλαν πλέον πολλά περισσότερα χρήματα σε σχέση με την 

αρχική δανειοδότηση, αν και κατέβαλαν κανονικά τις δόσεις τους όπως πριν. Το 

πρόβλημα αυτό το έχουν 200.000 δανειολήπτες και εγγυητές και ακόμη δεν έχει 

βρεθεί λύση στην Ελλάδα σε αντίθεση με πλήθος άλλων ευρωπαϊκών χωρών, όπου 

διευθετήθηκε ύστερα από σχετικές αποκρίσεις του Δικαστηρίου της Ευρωπαϊκής 

Ένωσης.  

Σημειωτέον ότι έχουν κατατεθεί προτάσεις από ανεξάρτητες αρχές προς τις τράπεζες, 

ενώ έχουν υπάρξει και δικαστικές αποφάσεις υπέρ των δανειοληπτών, όπου τονίζεται 

ότι είναι υποχρέωση της τράπεζας να ενημερώνει τον δανειολήπτη και να τον 

προστατεύει από δυνητικές συναλλαγματικές διακυμάνσεις σε όλη τη διάρκεια του 

δανείου. 
 

 Λαμβάνοντας υπόψη τα προαναφερθέντα,  

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

Τι προτίθεται να κάνει για μια συνολική λύση του ζητήματος, ώστε να σταματήσει η 

ομηρία των δανειοληπτών και να μπορέσουν να αποπληρώσουν κανονικά τα δάνειά 

τους;   

 

Η ερωτώσα βουλεύτρια 
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